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 Utdragsbestyrkande: 

Orbaden Konferens, Orbaden, klockan 08.30 – 13.00. 

Beslutande Sven-Åke Thoresen, ordf, s, Hudiksvall 
Evy Degerman, c, Bollnäs 
Stefan Permickels, s, Bollnäs 
Sören Görgård, c, Ljusdal 
Stig Eng, c, Nordanstig 
Monica Olsson, s, Nordanstig 
Ingemar Ehn, fp, Ovanåker 
Eva Tjernström, s, Söderhamn 
 

 

Övriga deltagande Ulf Sundberg, Lennart Borgsten, Thord Wannberg, Christer Engström, Anders 
Pihlgren och Åke Stenqvist 

Utses att justera Eva Tjernström  

Justeringens plats och tid  
  Paragrafer 28-39 
Underskrifter Sekreterare Åke Stenqvist 

 
 

 Ordförande Sven-Åke Thoresen 
 

 

 Justerande Eva Tjernström  
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Hrs § 28  
 
Föregående protokoll 
 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
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Hrs § 29  
 
Genomgång av föredragningslista 
 
 
BESLUT 
 
Föredragningslistan godkänns med tillägg av följande ärende: 
 
Hollandprojektet  
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Hrs § 30  
 
Sammanslagning av inköpsorganisationerna Inköp Hälsingland och 
Inköp Gästrikland 
 
Vid styrelsemötet 2006-03-22 diskuterades fördelar och nackdelar vid en 
sammanslagning av de två inköpsorganisationerna.  
Vid sammanträdet deltog från direktionen Ove Wallberg, Uno Jonsson, Bertil 
Eriksson, Karin Ånöstam, Kent Pudas samt VD Göran Karlsson. 
 
Direktionens ordförande Ove Wallberg framhöll tre viktiga orsaker till att 
sammanslagningen bör ske så snart som möjligt: 
 
1 Lagen om offentlig upphandling, LOU, kräver att inköpskompetensen hos 
upphandlarna är hög. Specialkompetens är viktig. 
2 Ekonomiska fördelar. Det finns 50 – 60 miljoner kr att tjäna på en 
sammanslagning. 
3 VD för Inköp Gästrikland går i pension 2006-12-31, vilket ger ett bra tillfälle 
för ett samgående. 
 
Styrelsen beslutade att rekommendera varje kommun att under april/maj ta 
inriktningsbeslut om sammanslagning eller kvarstående i nuvarande 
organisation. 
 
Vid dagens sammanträde framkommer att det inte går att få enighet kring en 
sammanslagning. 
 
Det finns oklarheter vad gäller beställarkompetens mm. Dialogen mellan 
inköpsorganisationen och kommunerna bör förbättras innan en sammanslagning 
blir aktuell.  
 
 
BESLUT 
 
Styrelsen beslutar att för närvarande inte föreslå en sammanslagning av 
inköpsorganisationerna Inköp Hälsingland och Inköp Gästrikland. 
 
Styrelsen rekommenderar kommuner som har kritik/förslag till 
förbättringsåtgärder mot Inköp Hälsingland att skriftligen meddela dessa till 
direktionen.  
 
Direktionen inbjuds till styrelsens sammanträde 2006-08-30 för att diskutera de 
föreslagna åtgärderna. 
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Hrs § 31  
 
Arbetsmarknadsläget, speciellt ungdomsarbetslösheten 
 
Styrelsen beslutade vid sitt möte 2006-02-15 att arbetslösheten ska diskuteras 
med representanter för Länsarbetsnämnden, af-nämnderna och skolansvariga.  
 
Vid Hälsingerådets sammanträde 2006-03-22 deltog Jan-Olof Dahlgren, Monica 
Lindh, Johan Almesjö, Jeanette Magnusson, Arne Sundberg, Margareta 
Mörtsell, Berit Kvist, Anneli Lindblad, Britt-Marie Grahn, Charlotte Humling, 
Hans Nordlund och Micke Ohlsson från Länsarbetsnämnden och af-nämnderna 
samt Mats Frelin, Pär Frohm och Leif Olofsson som skolansvariga i 
kommunerna. 
 
I diskussionen kom många synpunkter fram. Ett stort bekymmer är att 
ungdomsarbetslösheten inte minskar trots stora insatser.  
 
Vid dagens sammanträde deltar Ronny Spångberg som representanter från IV-
programmet i Nordanstigs kommun. 
 
Ronny ger en intressant redogörelse över hur IV-programmet startat och 
utvecklats. I dag finns sex personer anställda och 62 inskrivna elever. Det är 17 
elever som inte har gymnasiebehörighet, de övriga har hoppat av sina påbörjade 
studier vid gymnasieskolan. 
 
Hela grundskolans kursutbud läses utom musik. Otraditionella lösningar som 
passar den enskilde eleven är vanliga. 
 
Vid en utvärdering som gjorts av eleverna framkom bl a att alla elever känner att 
de blir sedda och respekterade som individer. 
 
 
BESLUT 
 
Ordföranden tackar för redogörelsen. 
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Hrs § 32  
 
Vattenråd 
 
Vid styrelsens sammanträde 2005-10-12 deltog Claes Ånell, som är VD för 
Ljusnan-Voxnan Vattenvårdsförbund, för att redogöra för EU:s direktiv för 
vatten. 
 
Det framgick även att styrelsen för Ljusnan-Voxnan Vattenvårdsförbund hade 
beslutat verka för att bilda ett samverkansorgan, ett så kallat Vattenråd. 
 
Vid dagens sammanträde deltar Claes Ånell för att informera om det fortsatta 
arbetet mot ett fungerande Vattenråd. Han redogör för möten och kontakter som 
tagits för att förbereda arbetet. 
 
I april 2006 beslutade styrelsen för Ljusnan-Voxnan Vattenvårdsförbund  att 
påbörja ett utvecklingsprojekt med syfte att bilda ett Vattenråd för Ljusnans 
avrinningsområde och nordöstra Hälsingland. Starten för Vattenrådet beräknas 
ske i Söderhamn 2006-10-03. 
 
Vattenrådet är det organ som ska underlätta samverkan för 
beredningssekretariatet och länsstyrelsen. 
 
 
BESLUT 
 
Ordföranden tackar för informationen. 
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Hrs § 33  
 
Krishantering 
 
Thord Wannberg lämnar en utförlig information om hur den statliga ersättningen 
för krishantering skall användas. Pengarna ska främst användas inom följande 
områden: 
 
- höjd beredskap 
- funktioner för samordning 
- planering 
- risk- och sårbarhetsanalyser 
- övningar 
- utbildning 
- geografiskt områdesansvar 
 
Thord pekar särskilt på vikten av samverkan inom hälsingekommunerna. En 
säkerhetschef kan exempelvis verka inom flera kommuner. 
Ramen för verksamheterna bör vara lika för alla kommuner. 
 
 
BESLUT  
 
Styrelsen uppdrar till Thord Wannberg att fortsätta arbetet med den 
gemensamma ram för krishantering som bör gälla i alla hälsingekommunerna. 
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Hrs § 34  
 
Ekonomisk rapport 
 
Samordnaren Åke Stenqvist redovisar vad som bokförts till och med den 29 maj 
2006.  
Enligt prognos blir det en Utgående balans vid årets slut på 167, 0 kkr. 
 
 
BESLUT 
 
Styrelsen godkänner redovisningen. 
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Hrs § 35  
 
Kommunmolnet 
 
Vid styrelsemöte 2005-10-12 uppdrogs till kommuncheferna att aktivt arbeta för 
att samverkan kring olika IT-system, via kommunmolnet, sker mellan länets 
kommuner. 
Redovisning till styrelsen ska göras med jämna mellanrum. 
 
Vid dagens styrelsemöte rapporteras om tre olika projekt där kommunmolnet 
kan användas. 
 
Personalprojektet: 
Anders Pihlgren informerar om en förstudie som ska göras av de 
löneadministrativa processerna. Förstudien ska resultera i en projektplan för 
gemensam löneadministration i Hälsingland. 
 
Växel: 
Lennart Borgsten redogör för hur Hudiksvall arbetar för att klara 
växelfunktioner för fler kommuner. För närvarande är Nordanstig, Ljusdal, 
Söderhamn och Bollnäs intresserade.  
 
Samordning/samverkan av verksamhetssystem: 
Ulf Sundberg beskriver hur IT Hälsingland gjort analys av olika 
verksamhetssystem i OBS-regionen. Kommunstyrelserna har gett 
kommuncheferna i de tre kommunerna i uppdrag att utreda möjligheter till 
samverkan och samordning av verksamhetssystem i Ovanåkers, Bollnäs och 
Söderhamns kommuner. 
Inget hinder finns för att övriga tre hälsingekommuner deltar. 
 
 
BESLUT 
 
Ordföranden tackar för redovisningarna. 
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Hrs § 36  
 
Styrelsemötet 2006-08-23 
 
 
BESLUT 
 
Styrelsen beslutar flytta fram det planerade styrelsemötet 2006-08-23 med en 
vecka till onsdagen den 30 augusti 2006. 
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Hrs § 37  
 
Hollandprojektet 
 
Företaget Placement Utvikling, Norge har erbjudit kommuner i Gävleborg att 
delta i Hollandprojektet.  
Förutsättningen är att mottagande kommun agerar aktivt för att familjerna ska få 
bostad och företagen lämpliga lokaler. 
 
Vid styrelsemötet 2006-02-15 beslutades att anmäla alla sex hälsingekommuner 
som preliminärt intresserade av projektet. 
 
Vid dagens sammanträde framkommer att samtliga kommuner ämnar gå vidare 
och fullfölja det föreslagna projektet. 
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Hrs § 38  
 
Hälsingland Turism 
 
VD för Hälsingland Turism ekonomisk förening, Lars Pernebrink deltar för att 
informera om vad föreningen hittills arbetat med.  
 
Han börjar med att konstatera att verksamheten enbart pågått under två månader. 
Trots denna korta tid har det arbetats med många olika aktiviteteter bl a: 
verksamhetsplan för 2007, medverkan i mässor både i Göteborg och Sundsvall, 
start på en vintersportkampanj med utställningar och program, planering för en 
särskild satsning mot kusten. 
 
Intryck Hälsingland har lämnat ett bidrag för utbildning. 
 
Under 2007 kommer Hälsingland Turism att offerera turistbyråverksamhet till 
kommunerna. 
 
 
BESLUT 
 
Ordföranden tackar för informationen. 
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Hrs § 39  
 
Utdelning av stipendium till årets distansstudent 
 
Deltar gör Fredrika Nordahl-Westin från Högskolan i Gävle samt Birgitta 
Tapper och Stefan Permickels för Hälsingeutbildning ekonomisk förening. 
 
Ordförande Sven-Åke Thoresen, Birgitta Tapper och Stefan Permickels framför 
Hälsingerådets gratulationer till årets distansstudent Lars Norin, Edsbyn och 
önskar honom lycka till i framtiden med studierna. 
 
Motiveringen till utmärkelsen är:  
Lars Norin är en förebild för många med låg formell utbildningsbakgrund. Från 
ett arbete inom tillverkningsindustrin har Lars nu gjort ett otraditionellt yrkesval 
till ett arbete inom vården. Lars har läst större delen av sin utbildning på distans 
med en ständigt positiv utstrålning. Han uppfyller väl kriterierna för detta 
stipendium.  
 
 


